

## COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 文理書院(九龍)

6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.

TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

通告編號: 2022/23-106

各位家長:

## 2022 開放日

為慶祝六十週年校慶,學校將於 2022 年 12 月 16 日及 17 日舉辦開放日,以向社區展示學生的學習成果,並加強與持份者的聯繫。開放日視為上課日,所有學生必須參與至少一節活動。學生工作人員或表演者則應遵從負責老師的指示回校。2022 年 12 月 19 日為開放日後假期,學生無須上學。

所有學生回校前必須進行快速抗原檢測,並填寫手冊及家長簽署作實。未完成接種三劑 2019 冠狀病毒病疫苗的學生,只可參加 2022 年 12 月 16 日下午的活動。相關學生須在下午 1:45 返回學校,並向老師顯示學生手冊作確認。

家長請剔選學生回校活動、當值或表演的時間。學生應穿著整齊校服或體育服準時回校,並以學生證拍卡簽到。如學生因病缺席,家長須向學校請假,否則將被視為無故缺席並受到處罰。

나 E

下

敬祝

安康!

	談國軒
二零二二年十二月二日	
	-
本人已收到學校第 2022/23-106 號家長通告(2022 ) 時段的活動:	開放日),並了解活動詳情。敝子弟將會參與以
□ 2022 年 12 月 16 日上午 8:00 - 下午 12:15 (只序□ 2022 年 12 月 16 日下午 2:00 - 下午 5:00*□ 2022 年 12 月 17 日上午 9:00 - 下午 12:30□ 2022 年 12 月 17 日下午 2:00 - 下午 5:15	限學生工作人員 / 表演者)
學生姓名:( )	家長姓名:
班別:	家長簽署:

日期: 2022 年 12 月 日

\*未完成接種三劑 2019 冠狀病毒病疫苗的學生必須選擇本節活動,並於下午 1:45 分準時回校點名。





## COGNITIO COLLEGE (KOWLOON) 文理書院(九龍)

6 MUK HUNG STREET, KOWLOON CITY, KOWLOON.
TELS: 23231741, 23231742 FAX: 23255465 WEBSITE: http://www.cckln.edu.hk

Circular No.: 2022/23-106 2 December 2022

Dear Parents,

## Open Days 2022

To foster the ties with the stakeholders for celebrating our 60<sup>th</sup> Anniversary and to exhibit the learning outcomes of our students to the community, the school will arrange Open Days on 16-17 December 2022. All students should be present during at least one of the sessions in the Open Days, which are considered school days. Student helpers/performers should follow the instructions given by the teachers-in-charge. Holiday after Open Days will be arranged on 19 December 2022.

Every student has to complete a rapid antigen test (RAT) each day before returning to school. Parents should record their children's results of RAT and sign on the record sheets in the Student's Handbook. Specifically, **students who have not received 3 doses of COVID-19 vaccine** should only attend school for the afternoon session on 16 December 2022. These students should return to the school at **1:45 p.m.** for checking of their RAT results.

Parents please indicate date(s) and time slot(s) for students to stay at school for activities, duties or performances. Students should wear school uniform / PE uniform and arrive at school punctually with their attendance using their the Student Cards. Parents should report to the school for sick leave of your children, and students who are absent without acceptable excuses will be penalized.

Thank you for your attention!	
Yours sincerely,	
Tam Kwok Hin	
Reply Slip – Preparation	
Dear Principal,	
My child and I acknowledge the receipt of the Parent Cir understood. My child will be present at school during the	
□ 8:00 a.m. − 12:15 p.m., 16 December 2022 (for studer 2:00 p.m. − 5:00 p.m., 16 December 2022* □ 9:00 a.m. − 12:30 p.m., 17 December 2022 □ 2:00 p.m. − 5:15 p.m., 17 December 2022	nt helpers/performers only)
Name of Student:( )	Name of Parent:
Class:	Parent's Signature:
Date: December 2022	

<sup>\*</sup> Students who have not received 3 doses of COVID-19 vaccine must choose this time-slot and return to the school at 1:45 p.m.

